
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

 

Θέμα: «Σχεδιάζεται κατάργηση της ΣΕΤΤΗΛ που λειτουργεί στον Πύργο;» 

Ο Βουλευτής Ηλείας Διονύσιος-Χαράλαμπος Καλαματιανός, καταθέτει ως 

αναφορά προς τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας, την επιστολή του Δημάρχου 

Πύργου, στην οποία μεταξύ άλλων, επισημαίνεται η ανησυχία περί κατάργησης 

της Σχολής Εκπαίδευσης Τεχνικών Τηλεπικοινωνίας (ΣΕΤΤΗΛ), που λειτουργεί 

στον Πύργο. 

Όπως τονίζεται στην επιστολή, η ΣΕΤΤΗΛ είναι εγκατεστημένη στη πόλη του 

Πύργου πλέον των 50 ετών και αντί να εκκινήσει μια διαδικασία αναβάθμισής 

της σε ένα σύγχρονο πλαίσιο λειτουργίας, προαναγγέλλεται η απώλειά της. 

Παράλληλα, σημειώνεται ότι η πρωτεύουσα της Ηλείας δεν θα ανεχθεί 

οποιαδήποτε άλλη υποβάθμιση. 

 

Επισυνάπτεται η επιστολή με τα ως άνω αναφερόμενα. 

 

Παρακαλούμε για την απάντηση και τις ενέργειές σας καθώς και να μας 

ενημερώσετε σχετικά. 

 

Αθήνα, 19 Νοεμβρίου 2024  

 

Ο καταθέτων Βουλευτής  

 

Καλαματιανός Διονύσιος – Χαράλαμπος 
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